

PORSCHE DESIGN
SPORT
P'5000

Fall/Winter 2011



Fall / Winter 2011

ENGINEERED LUXURY SPORTSWEAR

Porsche Design Sport – a collaboration between adidas and Porsche Design – fuses performance technologies with highly refined male style. Driving, Running | Fitness, Tennis, Golf and Water | Snow are the categories that make up the collection of apparel, footwear and accessories.

Exclusive materials are combined with performance enhanced details and superior craftsmanship to create a signature look that is stylish yet understated, casual yet technical.

Porsche Design Sport is defining a new era of engineered luxury sportswear.

www.adidas.com/porschedesign

5

Porsche Design Sport – une collaboration entre adidas et Porsche Design – allie technologies performantes et mode masculine hautement raffinée. Driving, Running | Fitness, Tennis, Golf et Water | Snow sont les catégories qui constituent la collection de vêtements, de chaussures et d'accessoires.

La combinaison fort harmonieuse de matériaux exclusifs, de détails hautement performants et d'un savoir-faire artisanal supérieur, produit un look griffé, chic mais discret, décontracté mais techniquement réussi.

Porsche Design Sport définit une nouvelle ère de vêtements de sport luxueux.

www.adidas.com/porschedesign

DRIVING



Driver's Pant
O08674



8

Racetrack Jacket
V14062



9

Pilot
G51808
G50158

PILOT

Made in Germany, the Pilot shoe is born out of a shared tradition of innovative performance engineering and exceptional craftsmanship by two of the country's premier designers and manufacturers – adidas and Porsche Design.

Conçue en Allemagne, la chaussure Pilot est le résultat de la tradition de l'innovation, de la performance et du travail de précision exceptionnel que se partagent deux des plus grands designers et fabricants du pays : adidas et Porsche Design.



Athletic

G40389

Chassis

G40395

Ankle Boot

G40387



Extreme Pant

V14059





Down Vest
V14065



Winter Adventure
V87284



Winter Wash
V42191

Lux Glove
V42190



Half Zip Racing Jumper

V13970

Winter Drive

G17601



20

Full Zip Fleece Jacket

V14070



21



RUNNING | FITNESS



Run Tee
V14052



24

Spa Short
V14043



25

TECH JACKET

The Tech Jacket is crafted from a 2-layer, high-performance fabric embossed with a traditional woven structure exclusive to the Fall/Winter 2011 line. Perfect for all-weather training, it is water- and windproof. Its heat reflective titanium backing help to retain warmth during cool weather endeavors.

La Veste Tech est équipée de 2 couches et d'un tissu haute performance tissé en structure traditionnelle, conçu en exclusivité pour la saison Automne/Hiver 2011. Imperméable et coupe-vent, elle est parfaite pour l'entraînement quelles que soient les conditions météo. Enfin, le titanium réfléchissant placé sur le dos permet de retenir la chaleur quand il fait froid.



Tech Jacket
V14046



28

Tech Jacket
V14045



29



Functional Jacket
V14047



32

Functional Pant
V14044



33

**BOUNCE:S²**

Exclusively designed and developed for Porsche Design Sport, the BOUNCE™:S² features a car-inspired suspension system that transforms vertical impact into forward propulsion through a specially engineered pivot mechanism. The result is superior cushioning and elasticity with a higher rate of energy return. The upper features a virtually seamless one-piece mesh shell that maximizes breathability and step-in comfort.

Conçue et développée en exclusivité pour Porsche Design Sport, la chaussure BOUNCE™:S² est équipée d'un système de suspension qui s'inspire des voitures, permettant de transformer la puissance verticale en une propulsion vers l'avant grâce à un mécanisme en pivot spécialement créé pour. Vous bénéficiez ainsi d'un amorti et d'une élasticité maximum avec une meilleure restitution de l'énergie. La tige comporte une structure quasiment sans couture qui offre un maximum de respirabilité et de confort.

Half Zip Top
V14049



36

Bounce:S²
G40384
G40385



37



Gym Bag
V87374

Wet Pack
V87376

Functional Backpack
V87375



Seamless Sleeve

P04698

Casual Boxer

V14061



Bathrobe

V14040



TENNIS



Court TR

G17633

U43754



Court Short

V13990



Court Tee
V13993



CB Cap
O08400



GOLF



S/S Pique Polo
V13971



50

Bermuda
V14016



51

Stand Bag
V42905

52

53



OnCourse Jacket
O08643



54

Club Polo
V14028



55

Hook Belt

V87358

V42189

V42188

56



57



Cashmere Windstopper
O08640



60

OnCourse Polo
V14036



61

S/S Pique Polo

V13976

V13972

V13973

V13974

608732



Core Pant
V14017



64

Cleat
G19015
Compound
U43753
G13130



65

WATER



Yachting Jacket
V13981

68



69



Deck Short
V33560



70

Active Tee
V13965



71

Navigator
V87367



Racing Jacket
O08613



SNOW



WINTER TRAINING

Inspired by Porsche's Ice Force training course in the North of Finland, the new Porsche Design Sport Winter Training products are a highly technical line of luxury apparel, footwear and accessories that matches the thrill and ambition of pushing one's limits in arctic conditions.

Inspirée par le stage de conduite sur glace Porsche Ice Force au nord de la Finlande, la nouvelle collection spéciale sports d'hiver Porsche Design Sport Winter Training est composée de vêtements, de chaussures et d'accessoires alliant à la fois luxe et haute technologie. De quoi vous donner l'envie et le plaisir de repousser vos limites dans des conditions de froid extrême.



Winter Boot

U42847

U42848



Half Zip Top

V14011



SKI PANT

Devoted to the passion of skiing, the new Porsche Design Sport Ski Pants are wind- and waterproof with a breathable protective coating and abrasion-resistant CORDURA® scuff guards. Features include a built-in RECCO® avalanche rescue device, padded knees, inner snow cuffs with gripper elastic and ventilation gussets. The perfect fit for a modern approach to the classic ski look.

Imaginée pour combler les passionnés de ski, le nouveau pantalon de ski Porsche Design Sport est à la fois coupe-vent et imperméable, avec une couche protectrice respirante et une protection CORDURA® résistante à l'abrasion au niveau des ourlets. Il est en plus équipé d'un appareil RECCO® qui permet la localisation en cas d'avalanche, d'un rembourrage au niveau des genoux, d'ourlets qui empêchent la neige de rentrer avec un grip élastique et des goussets d'aération. Il se démarque par son style moderne et une coupe parfaite pour créer un look classique de skieur.

Ski Pant
V13997





Down Jacket
V14068



84

Knit Jacket
V14000



85

Ski Jacket

V14007

V14008



ZIPIN JACKET

For extreme warmth in extreme cold, the ZipIn Jacket features a 2-layer traditional woven structure fabric exclusive to the Fall / Winter 2011 line. Insulated with PrimaLoft®, this lightweight, breathable and water-repellent jacket can be zipped into the new Porsche Design Sport Ski Jacket for additional warmth and protection. Other features include two side pockets, one zip chest pocket, and an extra soft collar liner.

Conçue pour procurer un maximum de chaleur dans des conditions de froid extrême, la veste ZipIn est équipée d'une double couche en structure traditionnelle tissée, en exclusivité pour la saison Automne/Hiver 2011. Légère, respirante et avec sa finition hydrofuge, cette veste est dotée d'une isolation PrimaLoft® et peut être zippée sur la nouvelle veste de ski Porsche Design Sport pour encore plus de chaleur et de protection. Elle comprend également deux poches sur les côtés, une poche zippée sur la poitrine et un col ultra doux à l'intérieur.





Softshell Jacket
V14010



92

Zipln Vest
V14002



93

Lux Scarf
V14158



BRAND AMBASSADORS

In Fall / Winter 2011, Porsche Design Sport continues its partnership with three outstanding figures of sport that personify the brand's commitment to integrity and excellence: 3-times Olympic Gold medalist and 2-times America's Cup winner Jochen Schümann, world-renowned football manager and best coach of the year 2010 José Mourinho, and 6-times Grand Slam champion Stefan Edberg. All three reflect a personal enthusiasm for the brand's revolutionary sports technology and minimalistic, modern design.

En Automne / Hiver 2011, Porsche Design Sport poursuit sa collaboration avec trois icônes du sport, qui incarnent les valeurs de la marque pour l'intégrité et l'excellence : le triple champion Olympique et double vainqueur de l'America's Cup Jochen Schümann, le manager de football mondialement reconnu et meilleur entraîneur de l'année 2010 José Mourinho, et le vainqueur de six tournois du Grand Chelem Stefan Edberg. Tous trois affichent leur engouement pour les technologies révolutionnaires, le design raffiné et le look tendance de la marque.



